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Po 9 miesiÄ…cach prokuratura odmówiÅ‚a wszczÄ™cia Å›ledztwa w sprawie tzw. dwóch wieÅ¼ 
JarosÅ‚awa KaczyÅ„skiego. Z kolei w innej sprawie, rzekomej niegospodarnoÅ›ci w Stadninie Koni
Janów Podlaski za czasów, kiedy niÄ… kierowaÅ‚ Marek Trela, Å›ledztwo zostaÅ‚o przedÅ‚uÅ¼one
po raz szósty. Co Å‚Ä…czy obie te sprawy? Ano to, Å¼e obie pokazujÄ…, jak groÅºne jest
upartyjnienie prokuratury. Prokuratury podlegÅ‚ej prokuratorowi generalnemu Zbigniewowi Ziobrze.
Politykowi rzÄ…dzÄ…cego obozu. Obozu, który krok po kroku zawÅ‚aszcza kolejne struktury,
kolejne organy paÅ„stwa, które powinny sÅ‚uÅ¼yÄ‡ nam wszystkim, obywatelom, a zaczynajÄ…
sÅ‚uÅ¼yÄ‡ tylko tym, którzy rzÄ…dzÄ….

Jaki jest mechanizm tego zawÅ‚aszczania, w tym wypadku prokuratury? Bardzo prosty. Z danych
tzw. BiaÅ‚ej KsiÄ™gi Stowarzyszenia Prokuratorów Lex Super Omnia (ciaÅ‚a, które próbuje
walczyÄ‡ o niezaleÅ¼noÅ›Ä‡ i dobre imiÄ™ prokuratury) wynika, Å¼e obecnie 646 prokuratorów
jest czasowo delegowanych do wyÅ¼szych jednostek. Jest to krótka smycz.Jak prokurator speÅ‚nia
oczekiwania przeÅ‚oÅ¼onych, a zwÅ‚aszcza prokuratora generalnego (Zbigniew Ziobro) czy jego
prawej rÄ™ki, prokuratora krajowego (Zbigniewa ÅšwiÄ™czkowskiego), to moÅ¼e liczyÄ‡ na
awans. Jak nie speÅ‚nia tych oczekiwaÅ„ &ndash; jest odsyÅ‚any z powrotem na niÅ¼szy szczebel,
czyli de facto jest degradowany. Taki wÅ‚aÅ›nie los spotkaÅ‚ prokuratora, który chciaÅ‚ umorzyÄ‡
Å›ledztwo w sprawie rzekomej niegospodarnoÅ›ci w SK Janów Podlaski. PrzypomnÄ™ to, co
napisaÅ‚em 28 II 2018 (&bdquo;GarÅ›Ä‡ informacji&rdquo;), a wÅ‚aÅ›ciwie zacytowaÅ‚em rzecznika
prasowego prokuratury: Åšledztwo dot. niegospodarnoÅ›ci w Stadninie Koni Janów Podlaski do 15
lutego 2018 r. nadzorowaÅ‚ prokurator Bartosz KoÅ‚szut, któremu w tym dniu wygasÅ‚a delegacja
do wykonywania czynnoÅ›ci w Prokuraturze Regionalnej w Lublinie. Od 15 lutego 2018 r. referentem
tego Å›ledztwa wyznaczono prokurator AgnieszkÄ™ Adamowicz. Aktualnie prokurator Bartosz
KoÅ‚szut wykonuje czynnoÅ›ci w jednostce macierzystej, to jest Prokuraturze Rejonowej w Lublinie.  
MówiÄ…c po prostu - prokurator KoÅ‚szut zostaÅ‚ zdegradowany, bo prokuratura regionalna stoi o
szczebel wyÅ¼ej od rejonowej. Warto zapamiÄ™taÄ‡ te dwa nazwiska. Bartosz KoÅ‚szut to
prokurator, który nie chciaÅ‚ siÄ™ poddaÄ‡ naciskom z góry i który chciaÅ‚ rozstrzygnÄ…Ä‡
powierzonÄ… sobie sprawÄ™ tak, jak ona wyglÄ…daÅ‚a naprawdÄ™ &ndash; czyli chciaÅ‚
umorzyÄ‡ Å›ledztwo, bo nie znalazÅ‚ niczego, co potwierdzaÅ‚oby tezÄ™ o rzekomej
niegospodarnoÅ›ci.Jego miejsce zajÄ…Å‚ inny prokurator, a wÅ‚aÅ›ciwie pani prokurator Agnieszka
Adamowicz. TeÅ¼ delegowana, która nie ma nic przeciwko temu, aby ciÄ…gnÄ…Ä‡ to haniebne
Å›ledztwo. TeÅ¼ nie moÅ¼e &ndash; jak Bartosz KoÅ‚szut &ndash; zamieniÄ‡ tego
&bdquo;Å›ledztwa w sprawie&rdquo; w &bdquo;Å›ledztwo przeciwko komuÅ›&rdquo; &ndash; bo nie
ma do tego podstaw (jakby byÅ‚y, to juÅ¼ dawno by siÄ™ tak staÅ‚o), ale jej nie przeszkadza, Å¼e
realizujÄ…c polecenia &bdquo;góry&rdquo; przedÅ‚uÅ¼a je po raz kolejny na podstawie dÄ™tych
argumentów o koniecznoÅ›ci uzupeÅ‚nienia opinii biegÅ‚ych w tej sprawie.Ma ona spÅ‚ynÄ…Ä‡ na
przeÅ‚omie paÅºdziernika i listopada &ndash; jak poinformowaÅ‚ prokurator Piotr Marko, rzecznik
Prokuratury Regionalnej w Lublinie. NastÄ™pnie, po jej przeanalizowaniu, bÄ™dziemy
podejmowaÄ‡ dalsze kroki &ndash; zapowiada. Nazwisko prokurator Agnieszki Adamowicz warto
zapamiÄ™taÄ‡, podobnie jak nazwisko Renaty Åšpiewak. To ta pani prokurator, która tak
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skutecznie &bdquo;broniÅ‚a&rdquo; JarosÅ‚awa KaczyÅ„skiego. Jak wiadomo, zadaniem
prokuratora jest oskarÅ¼anie, a obronÄ… podejrzanego zajmujÄ… siÄ™ adwokaci. Tymczasem
pani prokurator Åšpiewak przez wiele miesiÄ™cy robiÅ‚a wszystko, Å¼eby obrzydziÄ‡ Å¼ycie 
Geraldowi Birgfellnerowi, który zÅ‚oÅ¼yÅ‚ zawiadomienie o moÅ¼liwoÅ›ci popeÅ‚nienia oszustwa
przez JarosÅ‚awa KaczyÅ„skiego. GÅ‚ównego podejrzanego nie przesÅ‚uchaÅ‚a ani razu, zaÅ› tego,
który zÅ‚oÅ¼yÅ‚ zawiadomienie, czyli austriackiego biznesmena, przesÅ‚uchiwaÅ‚a wiele razy, w
sumie przez blisko 50 godzin! A teraz, 9 miesiÄ™cy po wypÅ‚yniÄ™cia tej sprawy &ndash; a
formalny termin, po którym trzeba albo wszczÄ…Ä‡ Å›ledztwo, albo je umorzyÄ‡, to 3 miesiÄ…ce
&ndash; i na dzieÅ„ przed wyborami (!), prokuratura podejmuje decyzjÄ™, Å¼e Å›ledztwo nie
bÄ™dzie wszczÄ™te. Pani prokurator przypadÅ‚a sprawa bardzo waÅ¼na dla obozu
rzÄ…dzÄ…cego. PrzyglÄ…dali siÄ™ wiÄ™c bacznie tej mÅ‚odej (29 lat) kobiecie, z której
oÅ›wiadczenia majÄ…tkowego wynika, Å¼e ma nieÅ‚atwÄ… sytuacjÄ™: maÅ‚e dziecko, maÅ‚e
mieszkanie z &bdquo;komórkÄ… lokatorskÄ… 5,9 m kw oraz duÅ¼y kredyt we frankach
szwajcarskich. Jak informowali opiniÄ™ publicznÄ… dwaj adwokaci austriackiego biznesmena:  Pani
prokurator [Renata Åšpiewak] byÅ‚a niebywale zdesperowana, by w naszej sprawie nie podjÄ…Ä‡
jakiejkolwiek decyzji, która mogÅ‚a by byÄ‡ Åºle odebrana przez wÅ‚adze. Inna rzecz, Å¼e
dziaÅ‚aÅ‚a pod olbrzymiÄ… presjÄ…. ZostaÅ‚a zobowiÄ…zana do utrwalania przesÅ‚uchaÅ„
kamerÄ…, a jestem przekonany, Å¼e kaÅ¼de przesÅ‚uchanie byÅ‚o poddawane szczegóÅ‚owej
analizie przez jej przeÅ‚oÅ¼onych.WiedziaÅ‚a, Å¼e non stop patrzy na niÄ… oko wodza.   No i jak
siÄ™ okazaÅ‚o, Å¼e sprostaÅ‚a zadaniu &ndash; czyli nie wezwaÅ‚a JarosÅ‚awa KaczyÅ„skiego na
przesÅ‚uchanie - to w marcu (czyli po 3 miesiÄ…cach od rozpoczÄ™cia sprawy, kiedy minÄ…Å‚
formalny  termin na wszczÄ™cie Å›ledztwa, albo podjÄ™cie decyzji o umorzeniu) zostaÅ‚a
awansowana. Do tej pory Renata Åšpiewak byÅ‚a jedynie delegowana do Prokuratury OkrÄ™gowej
w Warszawie, a 28 marca zostaÅ‚a awansowana, zostaÅ‚a pracownikiem tej wyÅ¼szej instancji
juÅ¼ oficjalnie.  DecyzjÄ™ o takim awansie osobiÅ›cie musiaÅ‚ zaakceptowaÄ‡ prokurator
generalny Zbigniew Ziobro.  I tak to dziaÅ‚a. OczywiÅ›cie, nie wszyscy prokuratorzy w Polsce sÄ…
na tyle bezwolni, Å¼e wykonajÄ… kaÅ¼de polecenie rzÄ…dzÄ…cej wÅ‚adzy, ale niestety jest ich
&ndash; jak widaÄ‡ &ndash; sporo. W prokuraturze stosunkowo duÅ¼o, o wiele wiÄ™cej niÅ¼ np.
w sÄ…downictwie. Ale tam teÅ¼ sÄ… tacy, którzy patrzÄ… skÄ…d wieje wiatr historii i wiedzÄ…,
jak siÄ™ do tego wiatru ustawiaÄ‡. Teraz bardzo niepokojÄ…cÄ… sprawÄ… jest fakt, Å¼e protesty
PiS w sprawie wyborów do Senatu bÄ™dzie rozpatrywaÄ‡ specjalna izba SÄ…du NajwyÅ¼szego.
Izba stworzona na podstawie ustawy uchwalonej przez PiS i zÅ‚oÅ¼ona z ludzi powoÅ‚anych
tamÅ¼e przez rzÄ…dzÄ…cy obóz.JeÅ›li izba ta wyda werdykt korzystny dla PiS, to wolÄ™ nie
myÅ›leÄ‡ co siÄ™ bÄ™dzie dziaÅ‚o&hellip;Marek Szewczyk    
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